





## 滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

## 二人晚餐6折 40% off Set Dinner for Two

優惠價 Special price:

港幣 **948**元 HK\$

一般零售價 Usual retail price: 港幣HK\$1,580元 凱撒沙律 Caes<u>ar salad</u>

海鮮周打忌廉湯 Seafood chowder

大蝦牛柳配時蔬、香草烤新薯及紅酒燒汁 Surf and Turf served with seasonal vegetables, roasted herb potatoes, and red wine gravy

或 or

香煎銀鱈魚配時菜、烚薯及檸檬牛油汁 Seared cod fillet served with lemon butter sauce, sauteed seasonal vegetables and boiled potatoes

蛋白脆餅配檸檬吉士忌廉、雜莓紅桑子雪芭 Pavlova with lemon custard cream, mixed berries and raspberry sorbet

奉送每位客人特選迷你有氣萄葡酒乙支 A complimentary half bottle of Prosecco per person

## 1/7/2022 - 30/9/2022

優惠適用於2022年7月1日至9月30日,並不適用於2022年9月9至12日。須提前1天訂座。須另收以一般零售價計算之加一服務費。優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用,亦不可賺取任何飛行里數。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。
The offer is applicable from 1 July to 30 September 2022, except 9 to 12 September 2022. 1-day advance reservations are required. Subject to 10% service charge, based on the usual retail price. The offer cannot be used in conjunction with other discounts, special promotions or frequent